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Fractie VVD

Naar aanleiding van het raadsvoorstel
Vraag
Volumegroei vervoer: staat de stijging los van mogelijkheid begeleider (gratis, lager tarief) mee te laten 
reizen?
Antwoord
De stijging van het vervoersvolume staat los van de mogelijkheid een begeleider (gratis) mee te laten 
reizen en is met name het gevolg van het toenemend aantal reizigers. Het vervoersvolume wordt 
uitgedrukt in het aantal zones x het tarief.

Vraag
Kostenstijging €1,6 mln. t.o.v. oorspronkelijke begroting 2020. Gevolg: stijging van 15 tot bijna 19% de 
komende jaren. Is bij het opstellen oorspronkelijke begroting rekening gehouden met alle factoren?
Antwoord
Er is in de oorspronkelijke begroting van Omnibuzz wel rekening gehouden met een aantal factoren, maar  
met name de prijs en het volume wijkt af t.o.v. de oorspronkelijke begroting. Bij het opstellen van de 
begroting waren de nieuwe vervoerstarieven in verband met de lopende aanbesteding nog niet bekend. 
Daarnaast is er nog een aantal bijstellingen (m.n. op het gebied van bedrijfsvoering) waarmee in de 
oorspronkelijke begroting geen of in een andere mate rekening was gehouden. Wat het aantal gemeentes 
betreft dat zijn er 30. 

Naar aanleiding van de uitgangspunten begroting
Vraag
Dreigend chauffeurstekort: kan Omnibuzz haar dienstverlening garanderen? Of wordt het gevolg forse 
hogere loonkosten ?
Antwoord
Op dit moment kan Omnibuzz haar dienstverlening garanderen. Mochten de loonkosten bij de vervoerders  
gaan stijgen dan heeft dit geen directe gevolgen omdat de vervoerstarieven voor de komende 5 jaar 
vastliggen.

Vraag
Is meer bekend over de gevolgen wijziging verdeelsystematiek?
Antwoord
Omnibuzz heeft op verzoek van de gemeenten een aantal scenario’s uitgewerkt van de verdeelsleutels 
voor de afrekening van verschillende kosten tussen gemeenten. De resultaten hiervan waren voor een 
aantal gemeenten gunstig maar voor een aantal gemeenten ook ongunstig. In het Algemeen Bestuur van 
Omnibuzz is daarom afgesproken dat besluitvorming over de verdeelsystematiek plaats vindt in de zomer 
2021. 

Vraag
Is meer bekend over gevolgen code VVR?
Antwoord
De overgangsregeling m.b.t. de code Veilig Vervoer Rolstoelgebruikers (VVR) is verlengd tot januari 2021.  

Naar aanleiding van de beleidsmatige uitgangspunten
Vraag
Status notitie onderzoek relatie OV en MaaS?
Antwoord
Het gaat om een onderzoek, samen met de Provincie Limburg naar de relatie van het Openbaar Vervoer 
en mogelijkheden van Mobility as a Service (MaaS). Hiervoor is een notitie gepresenteerd  de 
‘Positionpaper Iedereen Onderweg in Limburg’.  Dit is op 15 april besproken met Arriva en in het 
bestuurlijk overleg tussen het Dagelijks Bestuur van Omnibuzz en de Gedeputeerde. 
Omnibuzz neemt het initiatief om in samenwerking met de provincie en Arriva z.s.m. te komen met een 
ontwikkeltafel “OV en Omnibuzz: iedereen mobiel” en deze bij elkaar te roepen. Vanwege de Corona-crisis  



wordt nog onderzocht wanneer en hoe deze Ontwikkeltafel het best bij elkaar kan komen. Er wordt 
gepland op een live bijeenkomst begin september 2020.

Financiële uitgangspunten 2020
Vraag
Tarief is nog te bepalen? Hoe reëel is begroot vervoerstarief? 
Antwoord
De financiële uitgangspunten zijn in december 2019 door het algemeen bestuur vastgesteld. Op dat 
moment was het nacalculatorisch tarief nog niet bekend en daarom is dit ook zodanig bij de financiële 
uitgangspunten vermeld. In de begrotingswijziging 2020-1 is met de definitief vastgestelde tarieven 
gerekend.

Financiële uitgangspunten 2021 e.v.
Vraag
Waarom klantbijdragen wel innen maar niet in begroting 2022 e.v. verwerken?
Antwoord
Omnibuzz mag dit met ingang van april 2019 om fiscale redenen (uitspraak van de Belastingdienst) niet 
meer in haar begroting verwerken. De klantbijdragen worden door Omnibuzz 1 op 1 doorbetaald aan de 
gemeenten, die de bijdragen verwerken in hun gemeentelijke begrotingen. 

Vraag
Pg 9, 2 Risico NEA index laag: wordt te weinig begroot?
Antwoord
Conform het besluit van algemeen bestuur d.d. 29 november 2017 wordt jaarlijks de NEA-index 
toegepast; voor het jaar 2020 wordt hiervoor de vastgestelde index gebruikt. Voor de jaren 2021 tot en 
met 2024 wordt gewerkt met een schatting die is gebaseerd op de laatst bekende NEA-index en het 
onderhandelingsresultaat van de NEA-index 2020. Er bestaat altijd een risico dat de realisatie afwijkt van 
aannames die je bij de begroting doet.


